

CHINESE NEW YEAR CARDS Prepack 99903

Case Pack - 24 pcs. Assorted (6 each of 4 designs) Size 5 ¾ x 7 ¼ with Red Envelopes & Gold Foil Embellishments



值此辭舊迎新之際,祝 福您身體健康,事業順利, 家庭幸福!

Inside Text

As we send off the past and welcome in the new year, you're wished health, prosperity and happiness.



值此佳節 恭祝您 節日愉快 合家歡樂 身體健康 萬事如意

Inside Text Happy New Year! May peace and happiness be with you and all your dreams come true.



值此新春佳節來臨之際,謹向您致以 節日的祝賀和誠摯的問候! 祝工作順利,身體健康,合家歡樂! Inside Text

At this special time of the year, we send you our sincere greetings and best wishes. May the new year bring you success, health, and happiness for the whole family.



^{特此新年未修之际, 参祝你。} 新春快樂 平安吉祥 闔家幸福 萬事如意

Inside Text Happy New Year! May peace and happiness be with you and all your dreams come true.

A-LINE GREETINGS

Contact our Customer Service Department for a sales representative in your area. Tel: (800) 790-1280 Fax: (800) 771-7633 Email: customerservice@ALineGreetings.com